
L'Ajuntament de Blanes no vol espigons i demana al ministeri

que reposi sorra

L'alcalde considera que els dics que proposava l'Estat tindrien massa

impacte i demana un informe que justif iqui treure �rids de la Tordera

Aspecte de la platja de S'Abanell, on hi ha m辿s

mancan巽a de sorra. Foto: JOAN SABATER.

L'Ajuntament de Blanes rebutja la possibilitat de construir espigons

a la platja de S'Abanell, que era una de les propostes que havia fet

arribar el Ministeri d'Agricultura, Alimentaci� i Medi Ambient al

consistori. Segons va explicar l'alcalde, Miquel Lupi��ez, s'ha

valorat l'impacte visual que tindrien els dos dics a la platja, ja que

sobresor tirien de l'aigua. ÒS�n massa invasiusÓ, va considerar. El

que s� que valora l'Ajuntament �s la possibilitat de por tar sorra de

la Tordera. A m�s, demanar� al ministeri que apor ti sorra.

El ministeri aposta per la construcci� dels dics i per reposar sorra

del por t d'Arenys i del delta de la Tordera. L'Ajuntament, ara, nom�s

veu factible l'apor taci� de sorra, per� recorda que no pot sor tir de la Tordera perqu� l'ACA va dictaminar el 2003

una morat�ria. ÒSi no hi ha un informe mediambiental i jur�dic i t�cnic potent, l'ACA no aixecar� aquesta

morat�riaÓ, va dir Lupi��ez. Per aix�, l'Ajuntament ha demanat al Servei de Costes un informe sobre l'impacte

que tindria l'extracci� de sorra del riu Tordera, per poder presentar-lo a l'ACA i aixecar la morat�ria. Segons

Lupi��ez, la sorra no es trauria de la llera, sin� d'una zona riu amunt, en una zona no protegida per la xarxa

Natura 2000 (entre la GI-682 i el pont de l'autopista). ÒIntentarem fer una trobada amb l'ACA, el ministeri i els

ajuntaments i resoldre aquesta inc�gnita, que fa massa anys que duraÓ, va dir l'alcalde.

La proposta del ministeri va ser rebutjada no nom�s per l'Ajuntament, sin� tamb� pel Centre d'Estudis Avan�ats

de Blanes i par tits com la CUP i ICV-EUiA, que van presentar-hi alálegacions. El grup d'ICV-EUiA ha demanat, a

m�s, que es convoqui la taula del delta de la Tordera, Òque mai no s'ha convocat des que es va crearÓ, segons va

explicar el regidor d'ICV-EUiA de Blanes V�ctor Catal�n.
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